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Interpelacja w sprawie inwestycji w latach 2015 - 2018 na terenie, który nie byt 
własnością gminy, a był w użyczeniu bądź innej formie.

Gmina ma bardzo wiele różnych zadań do wykonania. Borykamy się brakiem funduszy na 
różne pilne przedsięwzięcia. Z tego względu często musimy wybierać pomiędzy różnymi ważnymi 
zadaniami, które są wpisane do zadań gminy. Niektóre pilne inwestycje czekają od lat ze względu 
na brak funduszy. Jak się jednak okazuje pomimo tego, były wykonywane realizacje, które nie 
należały do zadań gminy, ponieważ teren ich realizacji nie należał do gminy. W związku z tym 
proszę o odpowiedź na poniższe pytanie:

Proszę wymienić osobno każdą inwestycję wykonaną w latach 2015 do 2018 jaka 
wykonana była na terenie, który nie był własnością gminy, a był tylko w użyczeniu lub innej formie. 
Proszę podać jaką kwotę wydaliśmy na realizację każdej z tych inwestycji.
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